
Van: KDuijsters  

Verzonden: zaterdag 11 mei 2019 16:01 

Aan: Beerendonk van, André (PJA) <A.van.Beerendonk@weert.nl>; Otten, Paul (P) 

<P.Otten@weert.nl>; Wolfs, Madeleine (M) <M.Wolfs@weert.nl> 

CC: Jeroen Goubet  

Onderwerp: Rondvraag commissie ruimte 

 
Hallo griffie, 
 
Voor de rondvraag commissie ruimte heeft de fractie Goubet-Duijsters de navolgende vraag 
dit naar aanleiding van de beantwoording vraag 3 
Onderwerp:  Toezeggingen  commissievergadering  ruimte en economie  3 april 2019: Vellen 
van  bomen  in het lJzeren  Man gebied.  
 
- Is het college bereid om met visvereniging St. Petrus in gesprek te gaan om de 
Eendeven uit de pachtovereenkomst te halen. Zo ja op welke termijn? 

Wij willen het college de tip meegeven om een zijde van de Eendeven te laten zoals 
hij is (begroeiing en riet) i.v.m. watervogels en bever en de andere zijde van de oever 
eventueel te snoeien zodat er vanaf die zijde geen blad meer in de Eendeven kan 
vallen, wat de waterkwaliteit ten goede zal komen. 
--  
Met vriendelijke groet,  
 
Karin Duijsters  
Fractie Goubet-Duijsters  
0610467823 


